
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

Via deze nieuwsbrief houden we je op de hoogte van de ontwikkelingsplannen  
voor natuurgebied de Steendert 

 

Onze visie voor de Steendert is om een fraai landschappelijk gebied te ontwikkelen met een hogere biodiversiteit 

waarmee er meer afwisseling en diversiteit komt in de natuurwaarden van de Betuwe. 
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Vervolg gebiedsontwikkeling Steendert 
In de vorige nieuwsbrief heeft u gelezen dat het plan voor gebiedsontwikkeling De Steendert in mei is 

afgerond. We hebben ruim anderhalf jaar gewerkt aan dit plan. De vergunningen zijn eind juni 

aangevraagd, sindsdien is er inhoudelijk niets meer veranderd aan het plan. 

 

Proces 
Voor, tijdens en na het ontwerpproces is in drie gebiedsbijeenkomsten het wat, waarom en hoe van het 

project gepresenteerd. We hebben opmerkingen en ideeën uit de omgeving opgehaald en waar 

mogelijk verwerkt. We hebben gesproken met vóór- en tegenstanders van het plan, het is immers een 

verandering van het landschap, wat de een mooi of waardevol vindt zoals het is, terwijl een ander de 

meerwaarde ziet van meer bos. Ook waren er vragen vanuit de landbouw. Wij hebben zo goed mogelijk 

een afweging gemaakt van alle belangen en wensen en deze afgezet tegen het belang van 

natuurontwikkeling op deze plek.  

 

Meerwaarde van het plan 
We hebben een zorgvuldig afgewogen plan gemaakt, waarmee het gebied landschappelijk wordt 

ontwikkeld, wat meer afwisseling in de natuurwaarden brengt en een hogere biodiversiteit. Het nieuwe 

bos draagt bij aan die hogere natuurwaarden, aan meer ruimte voor verkoeling in hete zomers en aan 

de vraag om meer bos in Nederland vanuit het Rijk en provincie. Het project zorgt dat het gebied ook 

beter toegankelijk wordt voor (extensieve) recreatie. 

 

Het plan is terug te vinden op de website:  

www.Staatsbosbeheer.nl/desteendert  

 

Nieuwsbrief 
Natuurontwikkeling de Steendert 

Fotograaf: Saskia Linssen 

 

https://eur06.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fstaatsbosbeheer.nl%2Fdesteendert&data=05%7C01%7CL.Gommers-Verbeek%40staatsbosbeheer.nl%7Ce10a2a0d48074191752708dafee5afb8%7C6eaf64e96517466fb8ab16a4ce3f207b%7C0%7C0%7C638102559685904610%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=a1pdIUbvaJ16hPZr8QxMz%2FmXsOPrSViAKOjEuUmJExw%3D&reserved=0


 

 

Draagvlak  

Eind september 2023 is gebleken dat er op dit moment geen draagvlak is voor het project in de 

gemeenteraad van de gemeente West Betuwe. Wij betreuren dit zeer, juist omdat we de gemeente West 

Betuwe hierin als partner zien. We willen daarom met de gemeente onderzoeken of we tot een voorstel 

kunnen komen dat politiek breed gedragen is. Begin november hebben we daarom samen met de 

wethouders Jacoline Hartman en Joke Vrouwenerff een bezoek gebracht aan De Steendert. Na afloop 

hebben we een goed gesprek gehad met elkaar waarbij we hebben afgesproken de komende tijd verder 

in gesprek te gaan.  

Om hier de tijd voor te kunnen nemen heeft de Omgevingsdienst, op verzoek van Staatsbosbeheer, het 

besluit over de vergunningsaanvraag opgeschort tot eind 2024.  

We zullen u in ieder geval in de tweede helft van 2024 informeren over de stand van zaken rond de 

gebiedsontwikkeling Steendert. Als er al eerder nieuwe ontwikkelingen te melden zijn, dan hoort u dat 

natuurlijk van ons. 
 

Beheer 
 
Pilot begrazing met schapen positief 
Het afgelopen jaar zijn er schapen ingezet om het woekeren van de invasieve reuzenberenklauw tegen 
te gaan. De resultaten van de begrazing zijn positief, de berenklauw is aardig onder controle. Ook de 
kuddebeheerder is tevreden over de toevoeging van kruidenrijk gras aan het dieet van de schapen. 
Daarover is onder andere een artikel in het Kontakt geweest dat u hier terug kan lezen. De begrazing 
wordt komend jaar doorgezet om te voorkomen dat de berenklauw terugkomt. De schapen lopen er in 
principe vanaf het voorjaar tot begin van de herfst.  
 

Boswerkzaamheden  
Zoals aangekondigd is een deel van de jonge opslag rond de plas en langs sloten verwijderd. Het is de 

bedoeling dat die plekken openblijven. De schapen die rond de plas en op schouwpaden grazen helpen 

een handje mee, door het aanvreten van jonge opschietende bomen. Deze werkzaamheden vallen onder 

regulier beheer en worden eens in de zoveel jaar uitgevoerd.  

Wie er is geweest is het misschien opgevallen dat je precies uitzicht hebt op mooie zichtassen. 

Bijkomend voordeel is dat de plas weer zichtbaar is en vogelaars weer naar hartenlust kunnen vogelen! 

Daarnaast is er een halve hectare populierenbos geoogst in het bestaande bosje. Dat wordt komende 

winter opnieuw ingeplant.  

 

Bekijk de werksite via www.staatsbosbeheer.nl/steendert voor meer informatie. Hier vindt u onder 

andere: 

- Veel gestelde vragen 

- Het inrichtingsplan 

- De Toelichting op het inrichtingsplan 

- Het recreatieplan 

- Het beplantingsplan 

 

Heeft u vragen? U kunt deze stellen via e-mail: dewaarden@staatsbosbeheer.nl 
 
 

https://www.hetkontakt.nl/westbetuwe/nieuws/363733/gerald-van-den-heuvel-behandelt-blauwtong-met-kruiden
http://www.staatsbosbeheer.nl/steendert
https://www.staatsbosbeheer.nl/-/media/betuwe/betuwe-q-a-steendert.pdf
https://www.staatsbosbeheer.nl/-/media/betuwe/betuwe-steendert-kaart-overzicht.pdf
https://www.staatsbosbeheer.nl/-/media/betuwe/betuwe-steendert-toelichting-inrichtingsplan.pdf
https://www.staatsbosbeheer.nl/-/media/betuwe/betuwe-steendert-kaart-recreatie.pdf
https://www.staatsbosbeheer.nl/-/media/betuwe/betuwe-steendert-kaart-bostypen.pdf
mailto:dewaarden@staatsbosbeheer.nl

